
Protokół Nr XII /2019 
z XII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 28 października 2019 r. 
 
 

XII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady rozpoczęto 28 października 2019 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:36 
tego samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=XIr0u4nVzJ8  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
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3. Wręczenie listów gratulacyjnych dla uczniów szkół powiatowych w ramach 
programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów.  

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok 
szkolny 2018 / 2019.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania 
i Doskonalenia Zawodowego w Łańcucie wchodzących w skład Zespołu Szkół Nr 3 
im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie w Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Powiatowego Centrum 
Kształcenia Praktycznego i Edukacji Zawodowej im. Felicjana Dzierżanowskiego w 
Łańcucie w Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego im. Felicjana 
Dzierżanowskiego w Łańcucie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie 
w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie II Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie III Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie IV Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 1 w Łańcucie w pięcioletnie Technikum Nr 1 
w Łańcucie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 2 w Łańcucie w pięcioletnie Technikum Nr 2 
w Łańcucie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 3 im. Jana Inglota w Łańcucie w pięcioletnie 
Technikum Nr 3 im. Jana Inglota w Łańcucie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie 
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie 
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia rozmiaru 
udzielania obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze 
w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Łańcucki, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz 
określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
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nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 
roku szkolnego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2020”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2019. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu 
Łańcuckiego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Przewodniczącego 
Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/30/2019 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie powołania 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Łańcuckiego. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
25. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2019 r.  
26. Informacja o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 
27. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

28. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
29. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
30. Sprawy różne.  
31. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Wręczenie listów gratulacyjnych dla uczniów szkół powiatowych w ramach 
programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów. 
 
 
Wprowadzenia do powyższego punktu dokonał Józef Buk Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji. 
W ramach programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów na sesji zostali 
nagrodzeni najzdolniejsi uczniowie szkół ponadpodstawowych Powiatu Łańcuckiego. 
Okolicznościowe dyplomy wraz z gratulacjami uczniowie otrzymali z rąk Marka 
Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego, Józefa Buka 
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Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji, Adama Krzysztonia 
Starosty Łańcuckiego oraz Barbary Pilawy – Kraus Wicestarosty. 
 
Stypendia otrzymali: 
z I Liceum Ogólnokształcącego im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie: 
Adrian Markowski, Maciej Pieniążek, Jagoda Stokłosa, Miłosz Wierzbiński, Weronika 
Puchalska, Gabriela Dudek, Szymon Kwolek, Julia Olbrycht, Mateusz Mroszczyk, 
Karol Angrys,  
z Zespołu Szkół Nr 1 im. Janusza Korczaka w Łańcucie: 
Bernadeta Balawejder, Marta Kosior, Oliwia Łątka, Małgorzata Skrobacz, Jan Sobuś, 
Justyna Szarek,  
z Zespołu Szkół Nr 2 im. Jana Kochanowskiego w Łańcucie: 
Jakub Pawlak. 
Nagrody edukacyjne otrzymali: 
z Zespołu Szkół Nr 3 im. M. Kopernika w Łańcucie Adrianna Olejarka, 
z Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie Michał Osikowski. 
 
 
Ad. 4.  
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok 
szkolny 2018 / 2019. 
 
 
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łańcuckiego za rok szkolny 
2018 / 2019 przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych (materiały w załączeniu do protokołu). 
 
Głos w powyższym punkcie zabrał radny Michał Mac. 
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania 
i Doskonalenia Zawodowego w Łańcucie wchodzących w skład Zespołu Szkół Nr 3 
im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie w Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
Józef Buk Przewodniczący Komisji Edukacji, Sportu, Kultury i Rekreacji 
poinformował, że Komisja na swoim posiedzeniu omawiała wszystkie uchwały 
edukacyjne, które będą procedowane na dzisiejszej sesji i wydała pozytywne opinie 
odnośnie powyższych projektów uchwał.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania 
i Doskonalenia Zawodowego w Łańcucie wchodzących w skład Zespołu Szkół Nr 3 im. 
Mikołaja Kopernika w Łańcucie w Centrum Kształcenia Zawodowego w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XII/78/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka 
Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Łańcucie wchodzących w skład Zespołu 
Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie w Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Powiatowego Centrum 
Kształcenia Praktycznego i Edukacji Zawodowej im. Felicjana Dzierżanowskiego 
w Łańcucie w Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego im. Felicjana 
Dzierżanowskiego w Łańcucie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Powiatowego Centrum 
Kształcenia Praktycznego i Edukacji Zawodowej im. Felicjana Dzierżanowskiego w 
Łańcucie w Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego im. Felicjana 
Dzierżanowskiego w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XII/79/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia Powiatowego 
Centrum Kształcenia Praktycznego i Edukacji Zawodowej im. Felicjana 
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Dzierżanowskiego w Łańcucie w Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego 
im. Felicjana Dzierżanowskiego w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie 
w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie 
w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XII/80/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie 
w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Henryka Sienkiewicza w Łańcucie 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie II Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie II Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XII/81/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie II Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie III Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie III Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
 
 
Uchwała Nr XII/82/2019 w sprawie przekształcenia dotychczasowego trzyletniego III 
Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące 
w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie IV Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie IV Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/83/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego w Łańcucie w czteroletnie IV Liceum 
Ogólnokształcące w Łańcucie została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 1 w Łańcucie w pięcioletnie Technikum Nr 1 
w Łańcucie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 1 w Łańcucie w pięcioletnie Technikum Nr 1 w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/84/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 1 w Łańcucie w pięcioletnie Technikum Nr 1 w Łańcucie 
została podjęta (w załączeniu). 
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Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 2 w Łańcucie w pięcioletnie Technikum Nr 2 
w Łańcucie.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 2 w Łańcucie w pięcioletnie Technikum Nr 2 w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/85/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 2 w Łańcucie w pięcioletnie Technikum Nr 2 w Łańcucie 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 3 im. Jana Inglota w Łańcucie w pięcioletnie 
Technikum Nr 3 im. Jana Inglota w Łańcucie.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 3 im. Jana Inglota w Łańcucie w pięcioletnie Technikum 
Nr 3 im. Jana Inglota w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
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Uchwała Nr XII/86/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Nr 3 im. Jana Inglota w Łańcucie w pięcioletnie Technikum 
Nr 3 im. Jana Inglota w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie 
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/87/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych Nr 1 w Łańcucie została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie 
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/88/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych Nr 2 w Łańcucie została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia rozmiaru 
udzielania obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w 
szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Łańcucki, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz 
określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 
roku szkolnego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych. 
Pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji odnośnie powyższego 
projektu uchwały przedstawił Józef Buk Przewodniczący Komisji.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Jan Magoń, 
- Radna Monika Roman, 
- Radny Zbigniew Grad, 
oraz Małgorzata Kupis Dyrektor ZS Nr 1 w Łańcucie i Robert Szajnar Naczelnik 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia rozmiaru udzielania 
obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 
i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Łańcucki, 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz określenia zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/89/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia rozmiaru 
udzielania obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze 
w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Łańcucki, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz określenia zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2020”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych. 
Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów odnośnie powyższego 
projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Rejman. 
 
Głos w powyższym punkcie zabierał radny Michał Mac.  
Odpowiedzi udzielił Radca Prawny Marcin Mazur.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2020”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Kamil Kilian, Michał Mac. 
 
Uchwała Nr XII/90/2019 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 
Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2020” została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 18.  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na 
rok 2019. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie.  
Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 
przedstawił pozytywną opinię odnośnie powyższego projektu uchwały.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/91/2019 w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON 
na rok 2019 została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 19.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
W powyższym punkcie głos zabrał radny Michał Mac, który mając na uwadze to, że 
Komisja Rewizyjna będzie liczyć 5 radnych, zgłosił poprawkę do powyższego projektu 
uchwały, tak, aby pozostali Radni, którzy nie będą już członkami Komisji Rewizyjnej 
zostali obsadzeni w pozostałych komisjach statutowych. Odczytał proponowane 
zmiany, natomiast projekt zmian przekazał na ręce Przewodniczącego Rady Powiatu.  
 
Radna Monika Roman w związku z tymi zmianami, gdzie Komisja Rewizyjna będzie 
liczyć 5 radnych zwróciła się z wnioskiem o wykreślenie jej osoby ze składu Komisji 
Rewizyjnej na rzecz pracy z mieszkańcami Powiatu Łańcuckiego.  
 
Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach.  
Po przerwie głos zabrał Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, który odczytał zmieniony 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 Rady Powiatu Łańcuckiego 
z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 
Zmiany dotyczyły składu komisji: Komisja Rewizyjna – 5 radnych, Komisja Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów – 6 radnych. Dodał, że zmiany zostały podyktowane 
ustaleniami w czasie przerwy w obradach sesji.  
 
Mając na uwadze powyższe i zapewnienie ze strony pana Starosty, że temat ten będzie 
kontynuowany na następnej sesji radny Michał Mac wycofał swój wniosek.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił się do radnych z zapytaniem odnośnie pracy 
w Komisji Rewizyjnej. 
Radny Jan Panek wyraził zgodę na kandydowanie.  
Natomiast radny Kamil Kilian i radna Monika Roman potwierdzili, że rezygnują 
z kandydowania do Komisji Rewizyjnej.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 Rady Powiatu Łańcuckiego 
z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
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Uchwała Nr XII/92/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 20.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Przewodniczącego 
Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Radny Ryszard Kucha zaproponował na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
radnego Jana Panka.  
Radny Jan Panek wyraził zgodę na kandydowanie.  
Radna Monika Roman poparła również kandydaturę radnego Jana Panka, 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/7/2018 Rady Powiatu Łańcuckiego 
z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rady 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XII/93/2019 w sprawie uchwały Nr I/7/2018 Rady Powiatu Łańcuckiego 
z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rady 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
Radny Jan Panek podziękował za wybór na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
 
Ad. 21.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/30/2019 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie powołania 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
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Radna Monika Roman wypowiadała się na temat dobrej współpracy w Radzie Powiatu 
Łańcuckiego. 
Radny Józef Buk zgłosił kandydaturę na wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
radnego Dariusza Kurasia. Radny wyraził zgodę na kandydowanie.  
Radny Janusz Bester zgłosił kandydaturę na sekretarza Komisji Rewizyjnej radnego 
Ryszarda Kuchę.  Radny wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/30/2019 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego i 
Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego została podjęta 
(w załączeniu).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro.  
 
 
Uchwała Nr XII/94/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/30/2019 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego 
i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 22.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, który przedstawił projekt 
uchwały.  
- Radny Kamil Kilian zgłosił, aby powyższy projekt uchwały został przesłany także do 
parlamentarzystów z terenu Podkarpacia. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



17 
 

 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/95/2019 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 23.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Kamil Kilian, 
- Radny Dariusz Kuraś, 
- Radny Kamil Kilian (Ad Vocem). 
- Radny Dariusz Kuraś, 
- Radna Monika Roman. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XII/96/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019 została 
podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 24.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Ad. 25.  
Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2019 r. 
 
 
Informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2019 r. 
przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Jan Magoń, 
- Radna Monika Roman. 
 
 
Ad. 26.  
Informacja o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 
 
 
Informację o kształtowaniu się WPF, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć 
przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
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Ad. 27.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu.  
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac: 
1) poprosił o informację odnośnie, jaki jest szacowany koszt budowy tunelu i jak 
wygląda finansowanie tej inwestycji oraz jakie kwoty będą musiały być zabezpieczone 
po stronie samorządów, 
2) odnośnie scaleń w gminie Markowa zwrócił się z zapytaniem, czy są środki 
finansowe na wykonanie dokumentacji i ewentualnie, co Radni Powiatowi mogliby 
jeszcze zrobić w tej sprawie, aby ująć to w projekcie budżetu na rok 2020.  
 
Pan Starosta odnośnie scaleń poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów wnioskowała, aby do scalenia dołożyła się Gmina Markowa, dlatego, że 
wówczas gmina będzie dążyć do tego, aby scalenia doszły do skutku. Pan Starosta 
wypowiadając się w tym temacie podkreślił, że z opinii fachowców wynika, iż powinno 
być przynajmniej 70% mieszkańców chętnych do scaleń. Podkreślił, że Samorząd 
Powiatu i Zarząd jest za tym, aby doszło do scaleń. Jednak mieszkańcy Tarnawki muszą 
być do tego chętni i przekonani i jeśli będzie 70% zdeklarowanych mieszkańców to 
powiat podejmie się tego.  
 
Odnośnie tunelu pan Starosta poinformował, że pierwotnie koszt był szacowany na 
kwotę około 36 ml zł. Teraz są obawy, że może być to za mała kwota. Jeśli chodzi 
o finansowanie tej inwestycji jest kwota 16 mln zł z Kolei Państwowych, 20 mln zł od 
Marszałka Województwa, samorządy powiatu łańcuckiego zadeklarowały około 2 mln 
zł, (po 200 000 każda gmina, nie ma jeszcze deklaracji z Gminy Markowa), miasto 
Łańcut 500 000 zł. Jednak i tak wszystko okaże się po otwarciu przetargu, jeżeli wyjdzie 
wyższa kwota to trzeba będzie poczynić zabiegi o dodatkowe środki z budżetu państwa.  
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady poinformował, że przy podpisywaniu umowy 
było powiedziane, że jeszcze nie jest przesądzone, że będzie tunel, brany jest pod uwagę 
także wiadukt, ponieważ warunki geologiczne mogą uniemożliwić wybudowanie tunelu 
w tym miejscu.  
 
Radny Michał Mac stwierdził, że skoro nie ma jeszcze decyzji podjętych, co do tego 
czy będzie tunel czy wiadukt to i wysokość finansowania tej inwestycji może się 
zmienić. W związku z tym zapytał, czy nie będzie zagrożenia finansowego dla 
samorządów powiatu łańcuckiego.  
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Odnośnie scalenia stwierdził, że wymagalne jest 50% mieszkańców, natomiast 
uzbieranie 70% raczej nie będzie możliwe.  
 
Radna Monika Roman podziękowała wszystkim tym, którzy włączyli się w budowę 
tunelu, ponieważ jest to inwestycja niezwykle ważna i która usprawni życie 
mieszkańcom. Radna wypowiadała się także odnośnie korespondencji, którą prowadziła 
w sprawie budowy tunelu (wiaduktu). Zaapelowała o zwrócenie na to szczególnej uwagi 
i dołożenie starań, aby doszło do realizacji tej inwestycji. Zwróciła się z zapytaniem, 
kiedy zostanie ogłoszony przetarg na to zadanie. Wypowiadała się także odnośnie 
przebudowy DK przez miasto Łańcut. Czy jest już nowa, ostateczna koncepcja 
przebudowy tej drogi, czy zostały zatwierdzone zmiany nowego zrid-u.  
Pan Starosta odpowiedział, że nie jest zorientowany, czy zmiany zrid-u zostały 
zatwierdzone. Termin przetargu na budowę tunelu powinien ukazać się początkiem roku 
2020.  
 
Radny Jan Kilian poinformował, że temat scaleń i dofinasowania przejazdu kolejowego 
był tematem ostatniej sesji Rady Gminy Markowa. Podkreślił, że jeden z mieszkańców 
Gminy Markowa jest bardzo zaangażowany w to, aby scalenie przebiegło 
w miejscowości Tarnawka. Poinformował, że na dzień dzisiejszy jest uzbierane 55% 
wniosków, jednak tak jak powiedział pan Starosta potrzeba jest 70%. Trudo jest 
przekonać społeczeństwo. Natomiast z drugiej strony jest napór, aby wykonywać 
dokumentację. Przypomniał, że będą jeszcze spotkania w tej sprawie i wyraził nadzieję, 
że wcześniej, czy później dojdzie to do skutku. Odnośnie dofinansowania do inwestycji 
budowy tunelu jest to kwestia rozmów i dogadania się z Gminą Markowa.  
 
Radny Kamil Kilian stwierdził, że scalenie nie musi obejmować całej miejscowości, 
wystarczy 100 ha i zaproponował, aby może iść w tym kierunku. Ponadto zwrócił się 
z zapytaniem odnośnie sfinansowania kosztów wynajęcia orkiestry przez ZS Nr 2 na 
przysięgę klas mundurowych. Zauważył, że wiele osób z orkiestr poświęca swój czas 
bezgotówkowo. Stwierdził, że lepiej by wyglądało, aby powiat dotował którąś 
z orkiestr, a one uczestniczyłyby w takich imprezach.  
 
Starosta Łańcucki wyjaśnił, że wyniknęła taka sytuacja, że przysięga była w południe 
i trudno było zebrać orkiestrę. Odnośnie scaleń podkreślił, że Zarząd Powiatu jest jak 
najbardziej za scaleniami. Chodzi o to, aby mieszkańcy też tego chcieli. 
Radny Kamil Kilian stwierdził, że dotacja dla orkiestry rozwiązałaby temat, bo orkiestra 
była by zobowiązała, a niesfinansowana.  
 
 
 
Ad. 28.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Wnioski, oświadczenia i zapytania zgłosili radni.  
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Radny Jan Magoń zapytał czy jest już decyzja w sprawie drogi 1542, która została 
złożona o dofinansowanie.  
Następnie radny Jan Magoń odczytał oświadczenie, że administrator witryny pn. PIS 
Powiat Łańcucki na Facebook złamał przepisy prawa wyborczego w powszechnych 
wyborach do sejmu i senatu w dniu 13 października 2019 r. (oświadczenie na piśmie 
w załączeniu).  
Marek Uberman Przewodniczący Rady poprosił o nierozwijanie tego tematu. 
 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem jak wygląda sprawa budowy łącznika 
z autostradą, czy coś się dzieje w tym temacie i czy są jakieś postępy. Zdaniem Radnego, 
pomimo, że będzie prowadzona inwestycja na torach kolejowych to należy zabiegać też 
o łącznik.  
Pan Starosta poinformował, że Marszałek Województwa Podkarpackiego wraz 
z zarządem prezentuje stanowisko, że jedno nie wyklucza drugiego i obydwa 
rozwiązania dla Łańcuta muszą być prowadzone. Inwestycja na torach musi zostać 
zrealizowana do końca 2022 r. Natomiast sprawa łącznika jest bardziej odległa.  
 
Radna Monika Roman stwierdziła, że nie ma, co się dziwić, że tunel jest na pierwszym 
miejscu, a łącznik zszedł na drugi plan. Nie chodzi tu o montaż finansowy, ale jest to 
uzależniane od poparcia mieszkańców. W przypadku tunelu mieszkańcy jak najbardziej 
popierają inwestycję, natomiast w przypadku łącznika nie przeprowadzono badań, ani 
ekspertyz. Radna stwierdziła, że budowa łącznika zwiększy ruch na drodze nr 94.  
Marek Uberman Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Radnej o konkluzję 
w tym temacie. 
Radna Monika Roman przekazała, że nie jest przeciwna budowy łącznika, ma jedynie 
obawy dotyczące lokalizacji łącznika, popiera budowę łącznika po stronie zachodniej 
miasta Łańcuta.  
Radna w imieniu mieszkańców zwróciła się z prośbą do pana Starosty odnośnie 
inwestycji na torach, aby przejazd tymczasowy odbywał się w niedalekim przesunięciu 
do obecnej drogi, ponieważ ulica Zwierzyniec zostanie rozjechana. 
 
Radny Michał Mac odnośnie scaleń zaproponował, aby jeszcze zorganizować akcję 
informacyjną na rzecz kampanii społecznej np. za pośrednictwem portali internetowych 
itp. Natomiast za pośrednictwem radnego Jana Kiliana doprowadzić do spotkania 
radnych powiatowych z radnymi gminy Markowa.  
Radny zwrócił się z zapytaniem, czy planowane jest na przyszły rok zwiększenie 
środków na utrzymanie chodników w mieście Łańcucie. Dotyczy ulic: 3-go Maja, 
Tkackiej, Kościuszki, Żeromskiego, Kolejowej, Kochanowskiego, Kopernika.  
 
Radny Mariusz Rejman wypowiadając się odnośnie projektu budżetu na rok 2020 złożył 
wniosek dotyczący zwiększenia środków finansowych na stypendia na rok 2020 
o kwotę 20 000 zł. Jeżeli pan Skarbnik nie znajdzie środków na ten cel to Radny 
zaproponował zmniejszenie diet radnych o 100 zł. 
 
Radny Jan Kilian odnośnie wypowiedzi radnego Michała Maca poinformował, że 
samorząd powiatowy i samorząd gminny jest za tym, aby scalenie przeprowadzić. 
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Chodzi o to, aby mieszkańców do tego przekonać. Natomiast te wszystkie informacje, 
które poszły w tym kierunku do mieszkańców Tarnawki były wystraczająco duże.  
 
Radny Dariusz Kuraś odpowiedział radnemu Michałowi Macowi, że zostały założone 
w projekcie budżetu 2020 wyższe środki finansowe ze strony ZDP na utrzymanie letnie 
chodników. Jest kierunkowe działanie na temat sprzątania przy krawężnikach przy 
chodnikach, została nawiązana umowa z firmą usługową na sprzątanie jezdni przy 
chodnikach pozamiejskich.  
 
Pan Starosta odpowiedział radnemu Janowi Magoniowi odnośnie drogi 1542 relacji 
Albigowa – Wysoka – Sonina, iż nie jest zostało jeszcze ogłoszone rozstrzygniecie.  
 
Radny Janusz Bester poinformował, że uczestniczył w inauguracji Akademii Młodego 
Technika przy PCKZ w Łańcucie. Podziękował za zorganizowanie i wspieranie tego 
typu inicjatywy. Ponadto podkreślił, że wyposażenie PCKZ zrobiło na nim duże 
wrażenie, ponieważ jest na bardzo wysokim poziomie.  
 
Wicestarosta Barbara Pilawa – Kraus poinformowała, że inicjatywa w PCKZ jest 
rzeczywiście jedna z pierwszych, ale oczywiście nie ostania. Podkreśliła, że należy 
wspierać szkolnictwo zawodowe i jest prośba do Radnych, którzy mają kontakt 
z przedsiębiorcami, aby z pracodawcami tworzyć różne przedsięwzięcia, które pozwolą 
wspierać i rozwijać szkolnictwo zawodowe, ponieważ cały czas jest małe 
zainteresowanie kierunkami zawodowymi wśród młodzieży.  
 
 
Ad. 29.  
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan 
Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Janusz Bester, Jan Kilian. 
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Protokół Nr XI / 2019 z dnia 28 sierpnia 2019 r. oraz protokół Nr XII / 2019 z dnia 
10 września 2019 zostały przyjęte. 
 
 
Ad. 30.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych nie zabierano głosu  
 
 
Ad. 31.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
XII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 
 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 
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